

Band - Bio

Index

Band Bio (short)	1
Band Bio (medium)	1
Band Bio (long)	2

G R E E N B E A K S

Band Bio (short)

Green Beaks is a German rock band founded in 2011 by Maximilian Boehm (vocals, rhythm guitar, piano and synthesizers), Felix Neumann (lead guitar, vocals) and Bastian Schulz (drums, vocals). Stylistically, Green Beaks combines alternative and hard rock with elements of film music.

Band Bio (medium)

Green Beaks is a German rock band founded in 2011 by Maximilian Boehm (vocals, rhythm guitar, piano and synthesizers), Felix Neumann (lead guitar, vocals) and Bastian Schulz (drums, vocals). Stylistically, Green Beaks combines alternative and hard rock with elements of film music. In March 2019, the first album Echoes was released on Spinnup. In October 2019 Green Beaks released their first single “Yang Qin” of the second studio album. In December 2019 Green Beaks played as support act for the American rock band Tantric in Munich. The same day, Green Beaks released their second single “Scars”. The third single “Romeo & Juliet” was published on Valentine's Day.

G R E E N B E A K S

Band Bio (long)

Green Beaks is a German rock band founded in 2011 by Maximilian Boehm (vocals, rhythm guitar, piano and synthesizers), Felix Neumann (lead guitar, vocals) and Bastian Schulz (drums, vocals). Stylistically, Green Beaks combines alternative and hard rock with elements of film music.

History

The members of Green Beaks got to know each other during their school time at the “Gymnasium Hohenschwangau” at the age of 10. One year later, Maximilian Boehm and Bastian Schulz began working on their first musical projects. In 2010 Felix Neumann joined the band project. Green Beaks was finally founded on November 11, 2011.

After focusing on writing songs between 2011 and 2015, Green Beaks participated at the “Emergenza Band Contest” in 2015 and 2016 and reached the south german finals.

The recordings for the first album Echoes began in 2017 in the Red Room Studios. In March 2019, the first album Echoes was released on Spinnup. In October 2019 Green Beaks released their first single “Yang Qin” of the second studio album. In December 2019 Green Beaks played as a support act for the American rock band Tantric in Munich. The same day, Green Beaks released their second single “Scars”. The third single “Romeo & Juliet” was published on Valentine's Day 2020.

Band - Bio

Inhaltsverzeichnis

Band Bio (kurz)	1
Band Bio (mittel)	1
Band Bio (lang)	2

Band Bio (kurz)

Green Beaks ist eine deutsche Rockband, die 2011 in Prem, Bayern, gegründet wurde. Die Band besteht aus Maximilian Boehm (Gesang, Rhythmusgitarre, Klavier und Synthesizers), Felix Neumann (Leadgitarre, Gesang) und Bastian Schulz (Schlagzeug, Gesang). Stilistisch verbindet Green Beaks Alternative und Hard Rock mit Elementen der Filmmusik.

Band Bio (mittel)

Green Beaks ist eine deutsche Rockband, die 2011 in Prem, Bayern, gegründet wurde. Die Band besteht aus Maximilian Boehm (Gesang, Rhythmusgitarre, Klavier und Synthesizers), Felix Neumann (Leadgitarre, Gesang) und Bastian Schulz (Schlagzeug, Gesang). Stilistisch verbindet Green Beaks Alternative und Hard Rock mit Elementen der Filmmusik. Am 01. März 2019 wurde das erste Album *Echoes* unter der Vertriebsplattform Spinnup veröffentlicht. Im Oktober 2019 brachte Green Beaks mit der Single *Yang Qin* den ersten Song des zweiten Studioalbums heraus. Zwei Monate später spielte Green Beaks als Vorband der US-amerikanischen Rockband Tantric im Backstage in München und veröffentlichte am selben Tag ihre zweite Single *Scars*. Die Dritte Single *Romeo & Juliet* erschien am Valentinstag 2020.

Band Bio (lang)

Green Beaks ist eine deutsche Rockband, die 2011 in Prem, Bayern, gegründet wurde. Die Band besteht aus Maximilian Boehm (Gesang, Rhythmusgitarre, Klavier und Synthesizers), Felix Neumann (Leadgitarre, Gesang) und Bastian Schulz (Schlagzeug, Gesang). Stilistisch verbindet Green Beaks Alternative und Hard Rock mit Elementen der Filmmusik.

Geschichte

Die Mitglieder von Green Beaks lernten sich während ihrer Schulzeit im Gymnasium Hohenschwangau im Alter von 10 Jahren kennen. Ein Jahr später begannen Maximilian Boehm und Bastian Schulz an ersten musikalischen Projekten zu arbeiten. Im Jahr 2010 stieg Felix Neumann in das Bandprojekt ein. Green Beaks wurde schließlich am 11. November 2011 gegründet.

Nachdem sich Green Beaks zwischen 2011 und 2015 hauptsächlich dem Schreiben von Songs gewidmet hatte, traten sie 2015 und 2016 beim Emergenza Bandcontest auf und erreichten das Süddeutschland-Finale. Zur selben Zeit nahm die Band mehrere Singles auf, die allerdings später bei der Arbeit an ihrem ersten Album wieder verworfen wurden.

Die Aufnahmen zum ersten Album *Echoes* begannen 2017 in den Red Room Studios. Am 01. März 2019 wurde das erste Album unter der Vertriebsplattform Spinnup veröffentlicht. Im Oktober 2019 wurde mit der Single *Yang Qin* der erste Song des zweiten Studioalbums veröffentlicht. Zwei Monate später spielte Green Beaks als Vorband der US-amerikanischen Rockband Tantric im Backstage in München und veröffentlichte am selben Tag ihre zweite Single *Scars*. Die Dritte Single *Romeo & Juliet* erschien am Valentinstag 2020.